
Rada Gminy Miedźno
Komisja Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa

Protokół nr 21/2021 

XXI Posiedzenie w dniu 5 października 2021
Obrady rozpoczęto 5 października 2021 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:11 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.

1. Anna Chudaszek
2. Elżbieta Makles
3. Konrad Puchała
4. Agnieszka Szczypiór
5. Małgorzata Szymonik
6. Czesław Trzepizur
7. Piotr Wawrzyniak
Goście:

1. Jarosław Adżamow- Przedstawiciel ARiMR w Kłobucku;
2. Piotr Korkus - Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej;
3. Anita Zawierucha - Dobroś - Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej;
4. Danuta Grzelińska - Podinspektor w Referacie Finansowym.

1. Otwarcie posiedzenie komisji.
Otwarcia posiedzenia Komisji oraz przywitania obecnych na posiedzeniu gości dokonała przewodnicząca
Anna Chudaszek. Przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia komisji. 
2. Informacje  na  temat  wsparcia  gospodarstw  rolnych  realizowanego  przez  ARiMR  na  terenie

Gminy Miedźno.
3. Informacje z zakresu gospodarki śmieciowej na terenie Gminy Miedźno.
4. Informacje na temat realizacji zadań z zakresu weterynarii na terenie Gminy Miedźno.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
6. Zakończenie posiedzenia komisji.

Wobec braku uwag Przewodnicząca Chudaszek poddała pod głosowanie porządek obrad.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5)
Anna Chudaszek, Elżbieta Makles, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur
NIEOBECNI (2)
Konrad Puchała, Piotr Wawrzyniak
Porządek obrad został przyjęty.

2.  Informacja  na temat  wsparcia  gospodarstw rolnych realizowanych  przez  ARiMR na terenie
Gminy Miedźno.
Informację na temat realizacji zadań przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa omówił
przedstawiciel  ARiMR  w  Kłobucku  Jarosław  Adżamow.  Poinformował,  że  w  Biurze  Powiatowym
ARiMR  w  Kłobucku  aktualnie  prowadzona  jest  obsługa  wniosków  przyjętych  w  ramach  takich
programów jak m.in. wnioski o przyznanie płatności bezpośrednich, wnioski o przyznanie pomocy na
zalesienie czy choćby wnioski o przyznanie pomocy dla kół gospodyń wiejskich na realizację w terminie
do 30 września 2021 r. inicjatyw dotyczących organizacji wydarzenia mającego na celu wsparcie lokalnej
społeczności w zakresie dostępności do szczepień przeciwko COVID-19. Poinformował również, że od
18  października  2021  roku rozpocznie  się  wypłata  zaliczek  na  poczet  płatności  bezpośrednich  a  od
1 grudnia br. ARiMR zacznie wypłacać pozostałą część płatności.
Radny Trzepizur zapytał czy wiadomo coś na temat tego, że od 2023 roku będą dopłaty tylko dla tych



osób  które  opłacają  składki  w  KRUS.  Przedstawiciel  ARiMR  odpowiedział,  że  nie  to  tylko  płotki
ponieważ gdyby tak faktycznie było większość rolników nie mogłaby z tych dopłat skorzystać.
Radna Makles  zapytała  jak  wyglądają  aktualne  przepisy dotyczące  składania  wniosku na dopłaty  do
zboża, czy coś się zmieniło.
Przedstawiciel  ARiMR wyjaśnił,  że  najistotniejszą  zmianą  jest  to,  że  składając  teraz  wniosek należy
podać konkretny rodzaj zboża które będzie siane. Ponadto poinformował również, że teraz wszystkie
wnioski przyjmowane są w formie elektronicznej a nie w wersji papierowej.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Informacja z zakresu gospodarki śmieciowej na terenie Gminy Miedźno.
Radna Chudaszek zapytała  Podinspektora Korkusa jak wygląda sytuacja  związana z  płatnościami  tzn
jakie mieszkańcy mają zaległości i jak gmina radzi sobie z takimi osobami które nie płacą za odbiór
śmieci.
Podinspektor Korkus poinformował radnych, że jest faktycznie wiele zaległości ale niektóre z nich to są
zaległości fikcyjne ponieważ liczba osób mieszkających w danej posiadłości wypełniając deklaracje jest
źle podana. Mówimy tu o takich osobach które od dłuższego czasu nie mieszka na terenie gminy Miedźno
a  mimo  tego  dalej  figuruje  na  liście  mieszkańców  gminy  co  dalej  generuje  zaległości.  Powiedział
również,  że  jest  też  grono  osób  które  faktycznie  regularnie  nie  płacą  jednak  do  takich  osób
systematycznie  wysyłane są pisma z nakazami  płatniczymi  a  jeśli  to  nie  jest  respektowane to wtedy
sprawa jest przekazywana do komornika.
Radna Szymonik zapytała na jakim etapie jest zakup działki przeznaczonej na nowe miejsca dla PSZOK.
Podinspektor Korkus opowiedział,  że na razie szukane jest  odpowiednie miejsce aby móc kupić taką
działkę. Różne lokalizacje brane są pod uwagę jednak ciężko jest znaleźć odpowiednie miejsce, ponieważ
wiele działek ma nieuregulowany status prawny lub właściciele działek oczekują zbyt wysokich kwota za
ich zakup.
Radna Szymonik zapytała czy ważone są odpady bio i czy nadal ich tak dużo przybywa.
Podinspektor Korkus odpowiedział,  że tak nadal ważone są te odpady i nadal jest ich ogromna ilość.
Poinformował również, że od września zmieniły się przepisy jeśli chodzi o wywóz odpadów zmieszanych
i bio z których wynika, że teraz Gmina może sama zdecydować o częstotliwość wywozu takich odpadów
m. in w okresie od kwietnia do października, czy będą to wywozy pojedyncze czy podwójne w miesiącu
ponieważ wcześniej ta ilość była z góry narzucona. Wywozy odpadów zmieszanych dwa razy w miesiącu
powodują, że ludzie zapełniają je po brzegi przez co robią się one bardzo ciężkie i to generuje takie duże
ilości i koszty.
O godz. 16.30 posiedzenie Komisji opuściła radna Agnieszka Szczypiór.
Podinspektor  Korkus poinformował również Radnych,  że Gmina Miedźno zakupiła  pięć pojemników
w kształcie serca na nakrętki które stoją w Miedźnie przy Zespole Szkolno - Przedszkolnym, w Parku,
przy Zespole Szkolono - Przedszkolnym w Ostrowach nad Okszą, w Parku w Borowej oraz w Mokrej
przy Muzeum. Poinformował również, że planowany jest zakup dwóch pojemników na zużyte baterie
i one również zostałyby umieszczone na terenie Gminy Miedźno. 
Radni zaproponowali żeby takie pojemniki postawić przy wejściach na cmentarze.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

4. Informacja na temat realizacji zadań z zakresu weterynarii na terenie Gminy Miedźno.
Podinspektor Zawierucha - Dobroś omówiła powyższy temat informując Radnych o tym, że do tej pory
zostało  odłowionych  7  psów za  kwotę  13862,36  zł.  Znaleziono  14  padłych  zwierząt  co  dla  Gminy
stanowiło koszt 2808 zł. Ponadto podała również, że koszt usług weterynaryjnych to 721,90 zł.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

5. Zaopiniowanie projektów uchwał.
Przewodnicząca Chudaszek poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na sprzedaż nieruchomości  stanowiącej
własność Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:



ZA (4)
Anna Chudaszek, Elżbieta Makles, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur
NIEOBECNI (3)
Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, Piotr Wawrzyniak
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.
Przewodnicząca Chudaszek poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na sprzedaż nieruchomości  stanowiącej
własność Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (4)
Anna Chudaszek, Elżbieta Makles, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur
NIEOBECNI (3)
Konrad Puchała, Agnieszka Szczypiór, Piotr Wawrzyniak
Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

6. Sprawy różne.
Radni poprosili podczas posiedzenia aby dołączyła do nich Podinspektor Danuta Grzelińska której chcieli
zadać pytanie dotyczące stawek podatkowych a mianowicie tego czy będą one zmieniane w tym roku.
Podinspektor  Grzelińska  odpowiedziała,  że  aktualnie  Referat  Finansowy  pracuje  nad  tym  tematem,
jednak  nie  posiada  jeszcze  konkretnych  informacji,  ponieważ  nie  ma  jeszcze  obwieszonych  stawek
ustawowych, które będą podane do informacji pod koniec października.

7. Zakończenie posiedzenia komisji.
O godz. 17.11 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji.

Przewodnicząca Komisji
(-) Anna Chudaszek
 
Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


